

# Company Profile 会社概要

商号 : 株式会社 オーリック建設  
本社 : 〒 812-0016 福岡県福岡市博多区博多駅南 5 丁目 15-9  
TEL・FAX : 092-260-6717・092-260-6718  
創業 : 1990 年 (平成 2 年) 12 月  
設立 : 1995 年 (平成 7 年) 5 月  
資本金 : 4,000 千円  
代表者 : 代表取締役社長 濱田 龍太郎  
売上高 : 88 億 22 百万円 (2025 年 3 月期)  
従業員数 : 150 名 (2025 年 3 月時点)  
事業所数 : 10 拠点

公司名稱 : ALLIQ 建設股份有限公司  
總公司地址 : 812-0016 日本福岡縣福岡市博多區博多站南 5 丁目 15-9  
電話・傳真 : +81-92-260-6717 / +81-92-260-6718  
創立時間 : 1990 年 12 月 (平成 2 年)  
公司設立 : 1995 年 5 月 (平成 7 年)  
資本額 : 400 萬日圓  
代表人 : 董事長 濱田龍太郎  
年度營業額 : 88 億 2200 萬日圓 (2025 年 3 月期)  
員工人數 : 150 人 (截至 2025 年 3 月)  
營業據點數量 : 10 個據點

Company Name : ALLIQ Construction Co., Ltd.  
Head Office : 5-15-9 Hakataekiminami, Hakata-ku, Fukuoka City, Fukuoka 812-0016, Japan  
TEL / FAX : +81-92-260-6717 / +81-92-260-6718  
Founded : December 1990  
Incorporated : May 1995  
Capital : 4 million yen  
Representative : Ryutaro Hamada, President and CEO  
Annual Revenue : 8.822 billion yen (Fiscal Year ending March 2025)  
Number of Employees : 150 (as of March 2025)  
Number of Offices : 10 locations



## CORPORATE PROFILE

日本語・台湾華語・English

すべての暮らしを、上質に。 株式会社 オーリック建設



# MISSION

## 存在意義

建設を通じて、都市と人に持続可能な価値を提供する。

まちに価値ある建物を、人に長く働き続けられる環境を提供することで資産性・収益性・働き方といった「暮らしのインフラ」を支える建設業としての役割を果たします。

透過建設，為城市與人們提供永續的價值。

我們致力於提供具價值的建築物給社區，以及讓人們能長期安心工作的環境，以建設業的角色，支撐人們生活所需的基礎設施，包括資產性、收益性與工作方式等各個面向。

Providing sustainable value to cities and people through construction.

By providing valuable buildings to the town and environments where people can continue to work for a long time, we fulfill our role as a construction company that supports the "infrastructure of life" in terms of asset value, profitability, and working style.

# VISION

## 理想的な未来像

暮らしと働く場を支え、未来に価値を残す建設会社へ。

収益物件を中心に、幅広いニーズに応える「まちの受け皿」としての建設会社を目指します。

成為支撐生活與工作空間、並為未來留下價值的建設公司。

我們以收益型不動產為主軸，致力於成為能夠滿足多元需求的「城市接納者」，邁向理想的建設公司願景。

We aim to be a construction company that supports the places where people live and work, and leaves value for the future.

We aim to be a construction company that serves as a "receptacle of the town" and responds to a wide range of needs, focusing on income-generating properties.

## △ ALLIQ 建設

# すべての暮らしを、 上質に。

お客様の夢や思いを形にする、  
誠実なものづくり。

讓每一種生活，都更有品質。

以真誠的態度打造實現顧客夢想與期待的空間。

Enhancing the quality of every lifestyle.

Sincerely crafting spaces that bring our customers' dreams and aspirations to life.

# VALUE

## 価値観と行動指針

1. 品質第一主義
2. 柔軟対応力
3. 人が活きる建設業
4. 不動産連携による価値最大化

1. 以品質為首的經營理念
2. 靈活應對的能力
3. 讓人發揮價值的建設產業
4. 結合不動産實現價值最大化

1. Quality first
2. Flexibility
3. Construction industry that makes the most of people
4. Maximizing value through real estate collaboration

# 歡びの聲で日本をもっとにぎやかに。

用歡樂的聲音，讓日本變得更加熱鬧精彩。 Let joyful voices make Japan even more vibrant and lively.

## グループ合計業績推移

# 700億突破!

### 集團總合業績持續成長 突破 700 億日圓大關!

Group's Total Performance Surpasses 70 Billion Yen

当社は、複数の業種を有機的に束ねるグループ企業として、毎年マスタープランを策定し、計画的な売上高および経常利益の向上に努めております。全社を通じて「品質管理の徹底」と「サービスレベルの継続的な向上」に取り組み、お客様との信頼関係を最重要視する企業文化を築いております。今後も、持続可能な成長と社会への貢献を両立させる企業グループとして、誠実かつ責任ある経営を実践してまいります。

株式会社 ARTE

KINGRAM  
luxury store

良品買館  
RYOHIN KAIKAN



本集團擁有多元產業，並每年制定整體發展藍圖 (Master Plan)，以穩健推動營業額及經常性利益的持續成長。全體企業秉持「徹底的品質管理」及「服務品質持續提升」的經營方針，建立以顧客信賴為核心的企業文化。我們將持續實踐誠信且負責任的經營，朝向兼顧永續成長與社會貢獻的企業集團邁進。

As a corporate group encompassing a wide range of industries, we formulate a comprehensive master plan each year to ensure the steady growth of both revenue and operating profit. Across all companies, we are committed to thorough quality management and the continuous improvement of service standards, building a corporate culture centered on trust with our customers. We will continue to pursue sincere and responsible management as a group that aims to achieve both sustainable growth and meaningful contributions to society.

売上高 前比  
**108.6%**

営業額較去年同期成長 108.6%。  
Compared to the same period last year,  
the business growth was 108.6%.

売り上げ高  
[2025年3月期]

# 888 億円

## 建設事業部

当社建設事業部では、賃貸マンションの新築工事を中心に、各種請負工事を手がけております。木造・鉄骨造・鉄筋コンクリート造（RC造）など、幅広い構造形式に対応可能で、これまでの豊富な施工実績と技術力を活かし、オーナー様のご要望や敷地条件に応じた最適な建築プランをご提案いたします。企画から設計、施工、竣工後のサポートに至るまで、一貫した体制で安心と信頼の建物づくりをお届けいたします。

本公司建設事業部以出租型公寓的新建工程為主軸，承接各類型的工程案件。我們可對應多種建築結構形式，包括木造、鋼骨結構與鋼筋混凝土結構（RC造），結合豐富的施工經驗與專業技術，根據業主的需求與土地條件，提供最合適的建築規劃與施工方案。從前期規劃、設計、施工，到完工後的後續支援，我們以一條龍的服務體制，實現安心可靠的建築品質。

Our Construction Division primarily undertakes new construction projects for rental apartment buildings, as well as various types of contract work. We are equipped to handle a wide range of structural formats, including timber, steel frame, and reinforced concrete (RC) construction. Leveraging our extensive experience and technical expertise, we provide optimal building plans tailored to the owner's needs and the specific characteristics of each site. From initial planning and design to construction and post-completion support, we deliver reliable, high-quality buildings through a fully integrated project approach.

### 施工実績・施工実績・Project Portfolio

Category: Condominium/apartment



**Alivis 南福岡** Condominium/apartment  
Address: 福岡県福岡市  
structure: RC造5階建て  
Number of houses: 北棟29戸 / 南24戸  
Year: 2025



**アスリード春日宝町** Condominium/apartment  
Address: 福岡県福岡市  
structure: RC造5階建て  
Number of houses: 21戸  
Year: 2024



**ガレット藤崎南** Condominium/apartment  
Address: 福岡県福岡市  
structure: RC造5階建て  
Number of houses: 25戸  
Year: 2024



**イクシオン美野島** Condominium/apartment  
Address: 福岡県福岡市  
structure: RC造8階建て  
Number of houses: 28戸  
Year: 2016



Condominium/apartment  
**ソルヴェール馬出** Address: 福岡県福岡市 Number of houses: 25戸  
structure: RC造6階建て Year: 2024



Condominium/apartment  
**FORMOSA 美野島** Address: 福岡県福岡市 Number of houses: 12戸  
structure: RC造5階建て Year: 2025



Category: Commercial facilities, stores, factories, warehouses



**熊本屋台村** Address: 熊本県熊本市 Year: 2022



**熊本物流センター** Address: 熊本県菊池郡 Year: 2024



**古賀物流センター** Address: 福岡県古賀市 Year: 2024



**事務所新築工事** Address: 福岡県福岡市 Year: 2024